
Kovács Jánosné Klári vagyok az Élettani Intézetből, a gyakorlatos előkészítő laborban dolgozom. Én 

lennék a legalkalmasabb jelölt, hogy végre a nem oktató-kutatókat is képviselje valaki, mert úgy látom, 

ez a réteg, akit senki nem képvisel megfelelően! Aki ismer, tudja mennyi erőfeszítést tettem eddig is,  

sok segítővel, hogy elérjünk végre valamit  siralmas fizetésünk rendezésére. Pár éve sikerült elérni némi 

fizetés emelést, de sajnos a minimálbéremelés mindig ebből az összegből történik, így elfogy. Most 

hogy alapítvány lett az Egyetem, talán van több lehetőség, de össze kell fognunk, mert kevesen 

vagyunk és az eü. bérek megint több mint 100.000 ft-tal felettünk vannak, pedig végzettségünk azonos, 

mi sem érünk kevesebbet!!! Válasszatok be és kiharcoljuk az egyenlőséget! 


